
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 10 mei 2007 
 
07-03-01 Opening 
  De voorzitter heet iedereen welkom en constateert een goed bezette tribune. 
 
07-03-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  H. Kamp, namens de ondernemers aan de Rustenburgerweg:  

(bij agendapunt 07-03-10) 
Hij geeft aan dat er door de voorgenomen wegaanpassing en wegversmalling een 
nadeel ontstaat voor onder meer de bereikbaarheid van de ondernemingen. Als 
het doel is een vergroting van de verkeersveiligheid, heeft hij voorbeelden 
meegenomen (foto's en tekening zijn uitgedeeld aan de fracties) om dat effect op 
een eenvoudige en voordelige wijze tot stand te brengen zonder de wegstructuur 
te veel aan te tasten. Binnenkort hebben hij en de ondernemers daarover een 
gesprek met het college.  
De voorzitter geeft aan met een standpuntbepaling/reactie vanuit de commissie te 
wachten tot dat de uitkomsten van dat gesprek bekend zijn.  
 
Dhr. Kempers, namens de gezamenlijke wijkpanels: (bij agendapunt 07-03-06) 
De wijkpanels zijn tevreden over het samen met de gemeente opgestelde 
convenant wijkpanels. Al hun wensen zijn in het convenant verwerkt. 
Hij vraag wel aandacht voor de nodige budgetruimte en meer vrijheid m.b.t. de 
besteding van het klusbudget. Ten aanzien van de onderlinge communicatie 
verwacht hij dat de gemeente open staat voor een gedachtenwisseling als 
daaraan vanuit de wijkpanels behoefte bestaat.  
 
L. Maas: (bij agendapunt 07-03-13)  
Over het voorstel van het college om afvalcontainers te bestickeren met zichtbare 
adresgegevens van de eigenaar, heeft hij bedenkingen. De stickers worden 
geplakt met het hoofddoel het terugdringen van illegale containers. Door de 
overheid aangebrachte adresstickers betekenen een niet toelaatbare aantasting 
van de privacy. Het genoemde budget houdt volgens hem geen rekening met de 
handhaving en de administratieve lasten.  
 
Dhr. Icke: (bij agendapunt 07-03-11)  
Hij spreekt namens 57 bezwaarden  tegen de inrichting van het losloopgebied 
langs de spoorlijn in de Schilderswijk. Door de plaatsing van een hek en een 
heggetje op anderhalve meter uit het voetpad, wordt niet het losloopgebied achter 
het hek gebruikt, maar worden de honden op de smalle stook langs het voetpad 
uitgelaten. I.p.v. vermindering van overlast, is er voor de omwonenden nu meer 
overlast van hondenpoep. Hij vraagt de oude situatie te herstellen (hek en heg 
weg) of het hek en de heg enkele meters verder vanaf het voetpad te plaatsen.  

 
07-03-03 Mededelingen / terugkoppeling actiepunten 

De actiepunten zijn op schrift meegezonden met de agenda. Daarover worden 
vanuit de commissie geen verdere opmerkingen gemaakt.  
Burgerbelang pleit er nogmaals voor om via de op de illegaal geplakte posters 
vermelde organisatoren te handhaven. B. Schuyt (Hoofd Wijkbeheer) geeft aan 
dat deze suggestie wordt meegenomen bij de handhaving. 
 
Prestatie-indicatoren: aanwijzen 3 leden vanuit de commissie SB voor de 
uitwerking in werkgroepen. De commissie pleit voor een deelname vanuit alle 
fracties. ChristenUnie geeft aan deelname binnen de fractie te bespreken en dat 
door te geven aan C. Mertens (voorzitter commissie MO). Burgerbelang geeft aan 
niet deel te nemen.     (actiepunt P.A. Visser) 
 



Stand van zaken voortgang Kompas op de Noord. B. Schuyt geeft een korte 
toelichting. De gedetailleerde voortgangsgegevens worden bij de notulen 
gevoegd. 

 
07-03-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 

Er zijn geen mededelingen. 
 
07-03-05 Vaststelling verslag vergadering d.d. 8 maart 2007  

VVD: (blz. 3 inz. circussen en wilde dieren) mist de verwijzing naar het 
raadsprogramma en de opmerkingen van het Ministerie en heeft gevraagd om 
een onderbouwing met meer dan alleen een brief van een belangenorganisatie. 
De notulen worden i.o.m. de heer Boellaard aangepast.  (actiepunt W. Croese) 
 
Met deze aanpassing worden de notulen vastgesteld. 

 
07-03-06 Benchmark afvalinzameling 

De heer R. Kleijwegt (directeur sector SB) geeft aan de hand van een powerpoint 
presentatie een vergelijking van Heerhugowaard met andere gemeenten qua 
afvalinzameling en het landelijk gemiddelde. Heerhugowaard scoort goed. 
De installatie van de zijbelading blijft storinggevoelig. Wellicht dat via een 
vervroegde afschrijving t.z.t. voor een verbeterde techniek kan worden gekozen.  
 
N.a.v. vraag H.O.P.: De meer gedetailleerde cijfers van afvalscheiding worden 
beschikbaar gesteld voor de commissieleden  (actiepunt R. Kleijwegt) 
N.a.v. vraag C.D.A.: Gegevens over de export van B-hout worden uitgezocht. 
        (actiepunt R. Kleijwegt) 
Convenant Wijkpanels 
 Mw. N. de Boer (coördinator wijken) geeft aan de hand van een 
powerpointpresentatie een toelichting op de aanleiding en de totstandkoming van 
het convenant samen met de wijkpanels en de SWH.  
B. Schuyt antwoordt op vragen, dat de budgetten zijn geïndexeerd en dat 
prestatie-indicatoren terug te vinden zijn in het tijdpad van de processchema's. 
De toetsing van een goede communicatie is moeilijk, maar er wordt veel gewerkt 
met communicatieplannen en formats bij de grotere projecten. 
 
H.O.P. merkt onder meer op dat nu helder is dat de wijkpanels niet de rol van de 
raad kunnen overnemen.  
 
De commissie heeft waardering voor de uitwerking van dit convenant en vertrouwt 
op een succesvolle samenwerking. 

 
07-03-07 Raadsvoorstel Parkeerhandhaving 

Wethouder H. van den Heiligenberg geeft aan dat inmiddels een tweede BOA 
voor parkeerhandhaving is beëdigd, waardoor sprake is van een continue 
handhaving na beëindiging van het contract met de politie. 
 
Burgerbelang: Hoe staat het met de besteding van het budget destijds van 55.000 
gulden voor de inhuur van extra politietoezicht? 
      (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 
Het raadsvoorstel kan als akkoordstuk worden geagendeerd. 

 
07-03-08 Raadsvoorstel maatregelen i.h.k.v. de milieuvergunning voor de werf 

Wethouder v.d. Heiligenberg ligt het voorstel toe. De vragen vanuit de commissie 
over de uitvoeringsaspecten worden voldoende beantwoord.  
 
 
 



Het voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd omdat de commissie wil 
beraadslagen over het ten laste brengen van de kosten via de rioollheffing en of 
het niet zuiverder is dit via de afvalstoffenheffing te doen of een eenmalige 
afschrijving ten laste te laten komen van het egalisatiefonds afvalstoffen.  
 
Bij het raadsvoorstel zal een uitsplitsing worden gegeven van de '13-tal producten 
in de begroting 2008'.    (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 

 
07-03-09 Brief Stichting Natuur en Milieu inzake aanpak huisvuilwagens 

H. Schouten (coördinator facilitair Stadsbedrijf) geeft aan de hand van een 
powerpointpresentatie een toelichting op het beleid t.a.v. schone motoren en 
roetfilters bij het onderhoud en de aanschaf van materieel.  
 
Na een korte discussie geeft de commissie de opdracht aan de wethouder mee 
om te komen met een voorstel waarin de ambities van Heerhugowaard t.a.v. 
schone motoren in een aantal varianten/gradaties is uitgewerkt. 
       (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 

 
07-03-10 Brieven aangaande de Rustenburgerweg 

B. Schuyt geeft aan dat de aanwonenden over het algemeen positief staan 
tegenover het aanpassingsplan. De ondernemers hebben bedenkingen. Op 15 
mei as. vindt met de ondernemers een voortgezet gesprek plaats over de 
herinrichting. Ook het plan van de heer Kamp (inspreker) wordt daarbij besproken.  
Er is vertrouwen dat ondernemers, bewoners en de gemeente er met elkaar 
uitkomen. 
Belangstellende commissieleden zijn uitgenodigd bij het overleg op 15 mei as 
(20.00 uur, kantoor H. Kamp, Rustenburgerweg 9) aanwezig te zijn.  

 
07-03-11 Losloopgebied 
  De VVD vraagt aandacht voor de door de heer Icke (inspreker) ingebrachte  

argumenten.  
B. Schuyt geeft aan dat de opmerkingen van de bewoners in de in het 4e kwartaal 
van 2007 te houden evaluatie worden meegenomen. 
Om de overlast n.a.v. het niet naleven van de opruimplicht te verminderen, is er 
sprake van een verscherpte handhaving voor dit losloopgebied.  
De commissie wacht de uitkomsten van de evaluatie af. 

 
07-03-12 Bestickering afvalcontainers 
  De commissie heeft de volgende aandachtpunten en vragen: 
  - Wat willen we met de bestickering oplossen? 
  - Hoe vindt handhaving plaats? 

- De aan de straat staande containers worden vaak door anderen benut, wie is er 
dan verantwoordelijk / bewijslast? 
- Kunnen de containers niet voorzien worden van een eigen, met een alleen door 
de gemeente te herleiden nummer? 
- Het probleem wordt alleen maar groter, rantsoenering leidt tot zwerfafval. 
- De administratieve lasten worden hoog. 
 
H. van den Heiligenberg geeft antwoord op de vragen, maar raakt volgens de 
commissie daarmee niet de kern van hun bezorgdheid inzake aantasting privacy, 
controle aangeboden huisvuil i.c.m. dumping van afval door anderen en de 
toename van regels en administratieve lasten. 
 
Op voorstel van de voorzitter concludeert de commissie dat er niets op tegen is 
om na te gaan hoe het bestand aan afvalcontainers opgeschoond kan worden.  
Aan de wethouder wordt meegegeven dat dit niet mag leiden tot herleidbare 
eigenaargegevens.  



 
De wethouder geeft aan dat het controleren van het aantal bakken hoofdzaak is 
voor deze actie en hij beraadt zich over een manier waarin de commissie zich kan 
vinden.      (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 

 
07-03-13 Rondvraag en sluiting 

Burgerbelang: brengt een artilkel in het VNG-blad over kunststofscheiding onder 
de aandacht.  
Gevraag wordt of er wat gedaan kan worden aan de reclamebordjes aan de 
lantaarnpalen op de toegangsweg naar de Waerdse Tempel. 
        (actiepunt R. Kleijwegt) 
CDA: Graag aandacht voor het 'doorzicht' van de roosters in de parkeergarage. 
       (actiepunt R. Kleijwegt) 
PvdA: Bij de huisartsenpost in Zuidwijk-Huygenhoek staan auto's zodanig 
geparkeerd, dat de doorgang belemmerd wordt. Foto's worden via de griffier aan 
afd. Wijkbeheer bezorgd. Graag handhaving.  (actiepunt R. Kleijwegt) 


